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Protokoll styremøte nr. 2025-01 
   

Sted:  Idrettens Hus Ullevål Stadion 

 

Tid:  26.01.25 kl. 11:00 – 16:30.  

 
Til stede:  Jan Hendrik Parmann (JHP), Anya Sødal (AS), Anita Lervik (AL) og Terje J. Roel 

(TR).  
  Fra administrasjonen: Axel S. Langaker (ASL), Ragnhild Riis (RR – deltok ikke 

sak 11), Kevin Juhl-Thomsen (KJH) og Hanne Funder (HF – deltok i sak 9). 
 
Forfall: Tor Christian Bakken (TCB), Tale Skjølsvik (TS), Thomas M. Solem (TMS), Shiba 

Ahmadi (permisjon fra styret) og Espen A. Johansen (EAJ). 
    
Referent:  Ragnhild Riis 
 
 
 Dagsorden:  
1. Innledning  
2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak)  
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering)  
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering)  
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak)  
6. Statusrapporter styret (Orientering)  
7. Virksomhetsrapport (Orientering) 

a. Beslutninger gjort i perioden 
b. Generell status fra generalsekretæren 
c. Overføring til ny generalsekretær 

 d. Årsrapporter administrasjonen 
8. Økonomi (Orientering/vedtak)  

a. Økonomirapport (Orientering)  
9. Budsjett 2025 (Vedtak) 
10. Vulkan Arena (Vedtak) 
11. Kandidater FECC 2025-2027 (Vedtak) 
12. Jentesatsingsplan (Vedtak) 
13. Senior Kvinners deltakelse i Women Eurobasket 2027 (I prosess) 
14. MyGame / TV2 – status (I prosess) 
15. Landskamp Menn Norge-Luxembourg (Orientering) 
16. Status landslag (Orientering) 
17. Oslo 3x3 – besøk fra styret (Orientering) 
18. Status for klubber under administrasjon og særskilt overvåkning (Orientering) 
19. Årsrapporter ansatte (Orientering) 
20. Oppsummering og enkel evaluering fra ledermøtet med Regionene (Orientering) 
21. Eventuelt  
24. Avslutning  
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1. Innledning  
 JHP innledet møtet, ønsket velkommen og oppsummerte kort den foregående dags 

ledermøtet med de hovedtrekk som ble diskutert med regionene dagen før. 
 
 
2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak)  
 Dagsorden ble godkjent og ingen saker ble meldt til eventuelt. 
 
 Sak 9 ble behandlet før sak 8.  
 
 
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering)  
 Styret gjennomgikk styreprotokollen 2024-08, som tidligere har vært godkjent av 

styret pr. MS Teams.  
 
 Styreprotokoll 2024-08 ble tatt til etterretning uten kommentarer.  
 
 
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering)  

• DK referat 2024-04  
• Kontrollutvalg møte 2025-02 

 
 KJT bekrefter at det er en positiv utvikling på dommersituasjonen, men at det er 

utfordringer inneværende sesong.  
 
 Styret tok orienteringen til etterretning.  
 
 Oppfølging: 
 Påtroppende gen.sek, ASL, JHP og TJR svarer opp protokollen fra Kontrollutvalget.  
 
 Oppfølging:  
 Administrasjonen undersøker status på utviklingsarbeidet med dommere på høyeste 

nivå og fremlegger en oppdatert status på styremøtet 2025-02. 
 
 
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak)  
 

a) Høringsuttalelse - "God styring i idretten: Verdibasert og målrettet" 
 

Vedtak: 
Styret vedtok høringssvaret. 

 
b) Forslag til Idrettstinget 
i.  Aldersgrense på stemmerett og valgbarhet heves fra 15 til 18 år 

 
ii. Endring av §1-4 i Sanksjonsregelverk - Risikoatferd ift. overgrep og 

seksuelltrakassering skal føres spesifikt opp som straffebelagte handlinger. 
 

 
Oppfølging: 
Frem mot idrettstinget skal det jobbes med argumentasjon for hvordan 
man kan sikre ung medbestemmelse, selv om aldersgrensen for 
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stemmerett og valgbarhet heves til 18 år. Målet er å finne mekanismer 
som siker at ungdom blir hørt.  
 
Vedtak: 
Styret vedtok å sende inn forlagene til Idrettstinget 2025. 

 
 Styret bekrefter beslutningene gjort mellom styremøtene. 
 
 
6. Statusrapporter styret (orientering)  
 Følgende aktiviteter ble spesielt fremhevet under møtet:  
 
 AS informerte om seminaret i sammenheng med Idrettsgallaen, der idrettsutøverne fra 

Paris holdt foredrag om deres opplevelser i OL og idretten. Mulig bruk av 
rollemodeller fra andre idretter inn i våre arenaer kan vurderes.  

 
 TJR påpekte at NIPA kan være en arena for å diskutere viktige hendelser i idretten.  
 
 JHP nevnte samlingen, som ble initiert av Midtbyen og Ranheim, i Trondheim og 

Region Midt om samarbeidet på satsing for jenter. Seks klubber møttes og startet et 
samarbeidsprosjekt for å løfte basketball for jenter i regionen. Prosessen ble fasilitert 
av NBBF ved RR, og presidenten besøkte samlingen som også inneholdt en full dag 
med basketballaktivitet for jentene i region midt. Dette i regi av NBBF med en U16 K 
landslagstrener representert og Nidaros Jets med deres instruktører. JHP trakk spesielt 
frem RR sin svært gode innsats i forbindelse med samlingen. 

 
Orienteringen fra styrets medlemmer ble tatt til etterretning.  

 
 
7. Virksomhetsrapport fra generalsekretær (Orientering) 

a. Administrative vedtak 
Administrasjonen har fattet to vedtak i perioden omhandlende dispensasjon parallelle 

spilletillatelser og overgangsfrist. 
 

b. Generell orientering Generalsekretær  
 Påtroppende Generalsekretær, AL, orienterte om aktuelle saker.  

• Ansattsituasjon og status i administrasjonen. 
• Påtroppende Generalsekretærs kommunikasjon med administrasjonen rundt 

rammer og forventningsavklaring.  
 RR orienterte om følgende saker 
• Rapport fra administrasjonens arbeid foregående år og leveranse i henhold til 

handlingsplan for administrasjonens oppgaver basert på strategisk planverk. 
• Handlingsplan for kommende år basert på strategisk planverk i forbundet og 

leveranse i forbindelse med Idrettsforbundets strategi, Idretten Vil.   
• Gjennomgikk justeringer i profilhåndbok.  

 
 Styret hadde ingen innsigelser og ga mandat til mindre justeringer i profilhåndboken 
 
 
c. Overføring ny Generalsekretær 
 AL orienterte om overføringsprosessen. Styret tok saken til etterretning.  
 

 Virksomhetsrapport ble tatt til etterretning med punktene til oppfølging. 
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8. Økonomi 

a. Økonomirapport (Orientering). 
 
 Økonomirapporten var forsinket og blir behandlet mellom styremøtene frem til 

styremøtet 2025-02. 
 
 Saken ble utsatt til styremøtet 2025-01.  
 
 
b. Evt. vedtakssaker (Vedtak) 
 Ingen vedtakssaker. 

 
 
9. Budsjett 2025 (Vedtak) 
 Sak 9 ble behandlet før sak 8. Administrasjonen, ved HF presenterte forslag til budsjett 

for 2025 og de ulike postene i budsjettet ble gjennomgått.  
- Det er en mindre nedgang i post-3-midler, pga. endring i fordeling og 

kriteriene for midlene.  
- Nye prosjekter er lagt inn, ref. satsing på jenter, Den Store 

Dommerhelgen m.m. 
- Kutt i lønnskostnader, da bemanningen er nedjustert og de administrative 

ressursene er på et minimum.  
 
 Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
 Oppfølging: 
 Påtroppende generalsekretær avklarer justeringer i budsjettpostene og legger disse 

frem for styret på styremøtet 2025-02. ASL vil også legge frem en plan for fordeling av 
ansattressurser og prioriterte innsatsområder for tiden fremover 

 
 Oppfølging:  
 Endelig budsjettforslag legges frem til styremøte 2025-02.  
 
 Oppfølging: 
 Generalsekretøren innhenter ressurser til å avlaste/vikariere i forhold til 

økonomiskstyring ifb. langtidsfravær i administrasjonen.  
 
 Oppfølging: 
 Prosess frem til styremøtet 2025-02 om avklaring av posten styrende organer.  
 Budsjettet vedtas på styremøtet 2025-02. 

 
Vedtak: 
Administrasjonen gis fullmakt til å jobbe etter det foreløpige budsjettutkastet frem til 
endelig budsjettvedtak på styremøte 2025-02 

 
 
10. Vulkan Arena (Vedtak) 
 Forbundsstyret har tidligere fattet vedtak om bruk av Vulkan Arena inneværende 

sesong. Centrum Tigers har sendt anmodning til forbundsstyret om å omgjøre dette 
slik at Vulkan Arena kan benyttes i større grad enn vedtatt for årets sesong. 
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 KJT informerte om dialogen, forespørselen fra Centrum Tigers om bruk av Vulkan 
Arena som arena for gjennomføring av BLNO sluttspillet, alternativt bruk av Domus 
Athletica og uttalelsen fra Dommerkomiteen i forbindelse med saken.  
 
Styret ser ikke at det har kommet nye momenter av vesentlig grad i denne saken. 

 
 Vedtak: 
 Gjeldende vedtak forblir uendret.   
 
 
11. Kandidater FECC 2025(Vedtak) 

Inhabilitet: RR var inhabil og forlot møtet under behandlingen av sak 11. 
 
KJT orienterte om søkere og innstiling til kandidater til FECC, det NBBF vil få minimum 
to plasser, hvor av én av hvert kjønn. 

 
 Vedtak:  
 Styret vedtok at det skal søkes plass for følgende deltakere, i prioritert rekkefølge: 

1. Marco Sanders 
2. Ragnhild Riis 
3. Kenneth Webb 
4. Alexander Karlstad  

 
 
12. Jentesatsningsplan (Vedtak) 
 RR presenterte forslaget til Planen for satsing på jenter som er utarbeidet gjennom en 

grundig prosess med FIBA.  
 
 Saksunderlag er tilgjengeliggjort i teams. 
 
 Vedtak: 
 Styret vedtok Planen for satsing på jenter 2025-2028, med et mandat til 

administrasjonen om å foreta mindre justeringer av ikke materiell art, før publisering. 
 
 

13. Senior Kvinners deltakelse i Women Eurobasket 2027 (I prosess) 
 KJT orienterte om vurderingen og arbeidet rundt senior landslagets deltakelse i 

WEB2027. 
 

- Undersøkelse hos utøvere, med en 72% besvarelse av 42 totalt.  
- Forespørsel til BLNO og deres tilbakemeldinger. 
- Dialog med landslagstrener, tidligere sportssjef, sportsjef i Island og Danmark, 

landslagskaptein og spillere.  
- Erfaringer fra workshop med FIBA World gjennom FIBA+.  

 
 
 Styret diskuterte statusen, og poengterte at det allerede foreligger et kjønnsnøytralt 

vedtak som sier at så snart det er grunnlag og vurderes som sportslig forsvarlig, så 
skal lag meldes på til kvalifiseringsturneringer, uavhengig av om det er lag for kvinner 
eller menn. 

 
 Styret tok orienteringen til etterretning. 
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14. MyGame/TV2 – status (I prosess) 
 Administrasjonen orienterer om arbeidet som inkluderer involvering av BLNO 

klubbene i dialog med MyGame. 
 
 ASL orienterte om status for samarbeidet med MyGame. Det er gjennomført viktig 

møtepunkt med MyGame og BLNO klubbene for evaluering og gjennomgang. 
Administrasjonen følger opp hvert enkelt avvik og undersøker bakgrunn.  

 
 Styret ser at abonnementsformen som MyGame og TV2 har valgt, har vært prematurt i 

forhold til å skille ut kampene og kreve et eget abonnement for å se kampene. Styret 
konkluderte med at konsekvensen ved å evt. avsluttet samarbeidet vil ha en for stor 
negativ konsekvens for BLNO-klubbene. 

 
 Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
 
 Oppfølging: 
 Administrasjonen må i samarbeid med MyGame og BLNO-klubbene, sikre at 

sluttspillene går sømløst og at det er backup-løsning.  
 
 Oppfølging: 
 Styret ber om fortløpende orientering om status på styremøtene fremover, inntil 

produksjonen via MyGame er tilfredsstillende. 
 
 
15. Landskamp Menn Norge-Luxembourg (Orientering) 

KJT informerte om status på arbeidet med følgende hovedpunkter:  
- Endringer i arbeidsgruppen og styringsgruppen 
- Status på arenaen 
- Gjennomførte nødvendige grep for å optimaliseres og sikre logistikken 
- Kartlegging og gjennomføring av innsparinger for å optimalisere arbeidsflyt 

og gjennomføring av arrangementet  
- Status frivillige 
- Billettsalg og promoteringsplan 

 
Styret tok orienteringen til etterretning 

 
 
16. Status landslag (Orientering) 

KJT orienterte om status for landslagene for perioden fra forrige styremøte.  
 

Styret tok orienteringen til etterretning.   
 
 
17. Oslo 3x3 – besøk fra styret (Orientering) 

Saken ble behandlet etter sak 11 og før sak 12.  
 

Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

JHP ønsket velkommen til Øivind Lundestad og Åge Damsgård, som representerer Oslo 
3X3. Oslo 3X3 er en ideell organisasjon som tilbyr kompetanse, aktivitet og events i 
3X3. De tilbyr gratis 3X3 i Oslo og samarbeider med nærliggende klubber ved å 
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gjennomføre 3X3 aktivitet for deres medlemmer. Oslo 3X3 presenterte deres ønske om 
samarbeid med NBBF innenfor landslag, BLNO 3X3 Challenge, økt aktivitet og 
medlemsvekst i klubb og anlegg.  

 
Administrasjonen ved ASL orienterte om samarbeidet, som NBBF setter stor pris på, 
med Oslo 3X3 rundt 3X3 aktiviteten. NBBF ønsker dialog fremover om hvordan vi kan 
skape aktivitet i utkanten av storbyene og samarbeid om informasjon til klubbene om 
tilrettelegging av aktivitet og registrering av utøvere.  

  
Styret diskuterte ulike løsninger for bl.a. økt aktivitet i skolene og opplæring av lærere 
og samarbeidet med klubber i andre regioner. 

 
Oppfølging:  
Deler av ledelsen i Oslo 3X3 og ledelsen i NBBF har en dialog om mulighetene for å 
videreutvikle samarbeidet, med utgangspunkt i Basketplan28 og utviklingsplanene.  

 
 
18. Status for klubber under administrasjon og særskilt overvåkning (Orientering) 

JHP, ASL og RR informerte om status i de klubbene som følges tett opp av NBBF p.t.  
 

Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
 
19. Årsrapporter ansatte (Orientering) 

RR informerte generelt om arbeidet med årsrapportene fra administrasjonen som har 
blitt tilgjengeliggjort i teams for styret. Spørsmål styret hadde i forbindelse med 
ansattes arbeidsoppgaver ble besvart.   

 
Styret tok orienteringen til etterretning, og takker for alt det gode arbeidet som gjøres. 
 

 
20. Oppsummering og enkel evaluering fra ledermøtet med Regionene (Orientering) 

JHP innledet til oppsummeringen av møtet. Videre orienterte han om den gode 
oppslutningen fra de regionale styrene og bemerker at det er positivt med nye 
ansikter gjennom deltakelse fra flere i dette forumet.  

 
Momenter fra møtet og oppfølging: 
Hovedpunktene fra ledermøtet som styret trakk frem: 

- Det er utfordringer med atferd i forhold til basketballaktivitet. Det er behov 
for holdningskampanje e.l. for tydeliggjøring av arbeidet på dette i miljøet. 
NBBF sentralt skal ta initiativ til en prosess. 

- Det skal igangsettes en god og involverende prosess for å bli enige 
om de politiske og administrative linjer mellom NBBF og regionene, 
for å serve klubbene på en optimal måte. Dette skal forankres i 
styret. 

- ASL påpekte at det er en enighet om å sikre et godt samarbeidsklima 
der man spiller hverandre gode.  

- Deltakerne ga uttrykk for at det var et godt møte med gode 
diskusjoner.  

- Referater fra regionstyremøter skal deles med forbundsstyret og alle 
møteplasser skal ha møtereferat eller protokoll som sendes til alle 
deltakere i etterkant.  
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- Månedlig basketprat med regionene opprettholdes og det sette opp 
et årshjul for møtene.  

 
Styret tok orienteringen til etterretning.  

 
 
21. Eventuelt 
 Ingen saker til eventuelt.  

 
 
22. Avslutning 

JHP avsluttet møtet med en rask evaluering av møtet, og takket for en helg med gode 
diskusjoner under både ledermøtet med regionene lørdag og forbundsstyretmøtet 
søndag.  

 
 
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 16:30 
 
 
 

 

Jan Hendrik Parmann Tor Christian Bakken Anya Sødal  
President 1.Visepresdient 2.Visepresident 

 

 

 
Tale Skjølsvik Anita Lervik  Thomas Moen Solem 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem 

 

 

 

Terje J. Roel  Axel Langaker 
Styremedlem Generalsekretær 


